

No. 16743. CONVENTION ON ROAD SIGNS AND SIGNALS. CONCLUDED AT VIENNA ON 8 NOVEMBER 1968¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

23 August 1984

POLAND

(With effect from 23 August 1985. With a declaration to the effect that Poland does not consider itself bound by article 44 of the Convention.)

Registered ex officio on 23 August 1984.

N° 16743. CONVENTION SUR LA SIGNALISATION ROUTIÈRE. CONCLUE À VIENNE LE 8 NOVEMBRE 1968¹

RATIFICATION

Instrument déposé le :

23 août 1984

POLOGNE

(Avec effet au 23 août 1985. Avec déclaration à l'effet que la Pologne ne se considère pas liée par l'article 44 de la Convention.)

Enregistré d'office le 23 août 1984.

No. 17847. EUROPEAN AGREEMENT SUPPLEMENTING THE CONVENTION ON ROAD TRAFFIC OPENED FOR SIGNATURE AT VIENNA ON 8 NOVEMBER 1968. CONCLUDED AT GENEVA ON 1 MAY 1971²

ACCESSION

Instrument deposited on:

23 August 1984

POLAND

(With effect from 23 August 1985. With a declaration to the effect that Poland does not consider itself bound by article 9 of the Agreement.)

Registered ex officio on 23 August 1984.

N° 17847. ACCORD EUROPÉEN COMPLÉTANT LA CONVENTION SUR LA CIRCULATION ROUTIÈRE OUVERTE À LA SIGNATURE À VIENNE LE 8 NOVEMBRE 1968. CONCLU À GENÈVE LE 1^{er} MAI 1971²

ADHÉSION

Instrument déposé le :

23 août 1984

POLOGNE

(Avec effet au 23 août 1985. Avec déclaration à l'effet que la Pologne ne se considère pas liée par l'article 9 de l'Accord.)

Enregistré d'office le 23 août 1984.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1091, p. 3, and annex A in volumes 1092, 1098, 1120, 1155, 1161, 1175, 1207, 1247 and 1296.

² *Ibid.*, vol. 1137, p. 369, and annex A in volumes 1202, 1207 and 1247.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1091, p. 3, et annexe A des volumes 1092, 1098, 1120, 1155, 1161, 1175, 1207, 1247 et 1296.

² *Ibid.*, vol. 1137, p. 369, et annexe A des volumes 1202, 1207 et 1247.